
 

 
 
 
 
 
 

Elnökségi ülés  

2023 március 28-án 15:00 órakor  
Helyszín: Magyar Sport Háza II. em 216-os terem. 
+ZOOM platform 
 
Jelenlévők:  
Papp Gábor elnök  
Balázs Gergely tudományos alelnök - ZOOM 
Balázs Péter elnökségi tag  - ZOOM 
Veress András elnökségi tag   
 
Bácsi Krisztina - ZOOM 
 
Dr. Zakarné Miklós Adrienn főtitkár 
Miklós Tamás 
Dobák Tamás 
 
 
 
Az elnökség határozatképes. 

 
Napirendi pontok: 

1. Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás  
2. Éves Közgyűlés 
3. Nemzetközi versenyek 2023: 

- Uszonyosúszó Világkupa, Európa-bajnokság 2023 
4. Technikai Bizottság beszámoló 
5. Sportbizottság beszámoló 
6. Tudományos bizottság beszámoló 
7. Egyebek 

 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 

Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás  
 
ZMA: Pénzügyi tájékoztató. Megkaptuk az idei évre a szóló támogatásokról a tájékoztatást.  
 
PG: Nem a minisztériumtól kapjuk a pénzt, hanem az NSÜ-től. Az NVESZ-nek van 
javaslattételi lehetősége.  
 
ZMA: Tavalyi évben a 2022. év támogatásait 2022. decemberében kaptuk meg. Tartalékokból 
tudtuk fenntartani a működést. 
Világjátékokra 4 millió 
Működés: 30 millió 
Megszűnt a Sportágfejlesztési program, helyette Szakmai fejlesztési támogatás 23 millió 
forint. 
Az Utánpótlás edzőprogram megmarad.  
 
Utána érdeklődött minisztériumnál, hogy ilyes sikeres év után miért kaptunk ilyen összeget.  
 
Komoly összegű kintlévőségek vannak (klubok részéről). 
 
Egy szakmai programot kellene összeállítani, egy iránymutatás a tagszervezetek részére, 
hogy mi az amit fejlesztésnek nevezünk. 
 
PG: A tartozókat határozottan kell felszólítani.    
 
VA: Aki tartozik ne várjon támogatást, vagy legyen jóváírva.  
 
PG: Adjunk a tartozóknak határidőt, a következő lépés, hogy közzétesszük. 
A támogatásokhoz még hozzátenné, hogy a Világkupát nem támogatja a minisztérium, 
hosszú évek után először. 
Eger városa 1,5 millió forinttal támogatja a Világkupát.  
Az uszonyúszó EB-re sem fogunk kapni támogatást, pedig a maga részéről számított rá, az 
eredmények és a jó kapcsolatok miatt is.  
 
VA: A felzárkóztatási program idén szűnt meg. A megkapott pénzből kapnak támogatást idén 
a klubok? 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
ZMA: Egy új szakmai koncepciót kell hozzá kialakítani, az idei évtől kezdve lesz ilyen. 
 
VA: A tavalyi év teljesítménye alapján az aktív egyesületek kaphatnak valamilyen támogatást?  
 
ZMA: A tavalyi pénzből a világbajnokságra 15 millió forintot fizetett ki a szövetség. Azt  
mondtuk a 2022-es évre a VB-n való részvétel prioritást élvez. 
 
PG: Az államtitkárnál volt személyesen. Ismerve a tavalyi  eredményeket, versenyzői 
létszámot stb. ír majd egy levelet a minisztérium számára, amelyben megkérdezi, hogy mi 
legyen az irány? Hogyan működjünk? Ugyanezt a NVESZ-től is meg kell kérdezni. 
 
VA: Azt javasolja, hogy csak egyesületek kapjanak támogatást, mert azok tagjai a 
szövetségnek.  
 
VA: Pénzügyekkel kapcsolatban lenne kérdése. Egy találkozón voltak olyan hírek, hogy egy 
támogató lett volna, de elutasításra került.  
 
ZMA: 2021 márciusában megkereste Kovács László, hogy Gréczi Martin támogatná a 
szövetséget. Találkozott velük, de nem mondták el kit képviselnek valójában, csak hogy 
tudnak segítséget nyújtani szállodákban, reptéri transzferben.  
Ezekre válaszként emailben elküldte részükre, hogy milyen szolgáltatásokat tudna az MBSZ  
igénybe venni.  Nem jött válasz az emailre.  
Semmiféle konkrétum nem érkezett Martintól. Közben kiderült, hogy a NAV is eljárást 
indított azóta a cég ellen.  
Nagyon rosszul esett neki Kovács Zsófi támadása és nem fogja szó nélkül hagyni.  
 

1 napirendipont 
PG: Közgyűlés - 2023.05.31-én 15 órára hívjuk össze.  
Ez a közgyűlés alkalmas lenne rá, hogy új sportalelnököt válasszon a tagság.  
 
BP: fontos lenne, ezzel foglalkozni, legyen elindítva a folyamat. Jelölő bizottság felállítása.  
 
5/2023.03.28 Határozat: 
Az elnökség a 2023. évi rendes közgyűlés - 2023.05.31-én 15 óraára tűzi ki. Melyen a jelölő 

bizottsági tagok: Miklós Tamás, Dobák Tamás 

Felkérjük jelölő bizottság elnökének: Medek Miklóst 

Szavazás: Egyhangúlag elfogadva  



 

 
 
 
 
 

 

Világkupa 
 
MT: Egerben lesz a verseny április 14-15. Jelen állás szerint 12 ország részvételével.  
 
PG: A költségvetést karcsúra kellett venni. A 12 éve folyamatosan megrendezett világkupát 
nem engedheti el az MBSZ. Ez egy takarékos költségvetésű világkupa lesz, a korábbiakhoz 
képest. Lesz online közvetítés – fizetős. Amit nem volt muszáj, azt el kellett engedni.  
Kontinentális bajnokságon van csak, hogy aki nem a központi szálláson foglal magának, azok 
plusz pénzt fizetnek a nevezési díjon felül. A világkupán ezt nem lehet sajnos. 
 

Uszonyosúszó EB 
 
MT: Az elmúlt hetekben addig jutottunk el, hogy két alternatívát tudunk hozni. Gödöllő vagy 
Eger legyen a helyszíne az EB-nek. Beszélt a szakma embereivel, ebből gyűjtötte össze az 
adatokat. 
Gödöllő 2001-ben épült, polip időmérő rendszer, 10 pályás – az EB létszáménak, majdnem 
tökéletes lehet a polip rendszer az aggályos, de az olasz versenyiroda csinálja az időmérést. 
Nekik nem aggályos.  
 
VA: A rajtkő a legutolsó ami számít, voltak igen rossz körülmények máshol is.  
 
MT: Szállás étkezés – Gödöllőn a kollégiumban 300 embert el tudnak szállásolni. Előtte egy 
tesztversenyt oda kellene vinni, amennyiben itt lenne a verseny.  
A Forma 1-es időpont egybeesik az EB-vel, nem tudjuk, hogy ez milyen hatással lesz az 
eseményünkre. 
 
MT: Eger ott a kültéri medencét kapnánk meg bemelegítésre. Chill out zónát is tudnánk 
létesíteni.  Szállás: Egerben Hotel és kollégium.  
 
PG: Egerben kapunk 5 millió forintot az Eb-re. Gödöllőnél nincs támogatás egyelőre. 
Egerben a szállás drágább. Gödöllőn a szállás olcsóbb - de alacsonyabb a színvonala.  
 
VA: Ők egyet kérnek, hogy ne Eger legyen.  
 
VA: Résztvevők azt nézik milyen a medence, van-e a lelátón hely.  
 
BG: Gödöllőt támogatja, a szállás egy helyen 
 
BP: A MATE-nél lehet hogy lehet valamilyen támogatáshoz fordulni.  Gödöllőt támogatja. 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
MT: Azt javasolná, hogy az országos bajnokságot vigyük le Gödöllőre és az lehetne egy próba 
verseny. 
 
VA: Az időmérést kell megoldani az OB-ra. 
 
PG: Pénzügyileg hogy látjátok, nagyjából egyensúlyban van?  
 
ZMA: Gödöllői valamivel drágább. Versenybírók miatt (szállás Egerben nem kell nekik) Ez 
költségekkel jár, de ha többen jönnek és nem lesz más szálláshely, akkor jobban is kijöhet. 
Ezt csak utólag lehet pontosan megmondani. 
 
6/2023.03.28 Határozat: 
Az elnökség az Uszonyosúszó Európa-bajnokság helyszínének Gödöllőt javasolja  

Egyhangú 

 

PG: Az Uszonyosúszó OB időpontját át kell tenni.  
 
VA: Ott helyben ki kell jelölni a junior válogatott utazó keretét. 
 
7./2023.03.28 Határozat: 
A Nyílt Uszonyosúszó Országosbajnokság időpontját módosítja 2023. május 20-21 dátumra, 

helyszín Gödöllő 

egyhangú 

 

Senior Világbajnokság 

 
ZMA: Ezt is hivatalosan kellene kezelni, csapatot, csapatvezetőt jóváhagyni. Legyen meg a 
rangja az egésznek.  
 
PG: Nem gondolom, hogy erre támogatást kell adni. Adjunk nekik melegítőt, segítsünk a 
nevezésben! 
 
MT: Mindent az iroda csináljon az MBSZ iroda egységesen befizeti. 



 

 

 

 

 

55 éves események 

ZMA: Egy határozat kellene. Egy elvi támogatást szeretne az elnökségtől. 
A költségvetésbe bele kellene tervezni, legyen egy ünnepi esemény.  
 
PG: Szerinte legyen ilyen esemény, legyen rá terv, egy költségvetés és erről tudnánk 
szavazni.  
 

8./2023.03.28 Határozat: 
Az elnökség támogatja az 55. éves ünnepség szervezésének megkezdését. 

egyhangúlag 

 

Utánpótlásedző Program 

ZMA: Az UP edző támogatás marad a minisztériumnál. Gondolkozzatok, hogy ki lehetne ez a 
két edző. Milyen szakmai programmal… 
 

 VA: Ezzel kapcsolatban azt az irányvolnat képviselné, hogy a szakágvezetők esetleg 
motiválva éreznék magukat, ha kapnának érte valamilyen juttatást.  
 
ZMA: Kiírunk egy pályázatot erre 
 

Egyéb 

ZMA: Sportújságíró Nivó díj pályázat Bányász Árpádot díjra jelölnénk – a Világjátékokról 
készült egy könyv, melynek egy része az uszonyosúszásról szól és csak ezt a részt 
pályáztatnánk. 
 
 
PG: Világkupa utáni héten csinálunk egy elnökségit. 
 
Vége az ülésnek 

 


